
感谢您购买此产品。 在使用无线音箱之前，请阅读所有安全信息和操作说明。

• 请阅读并遵循本说明。
• 请在室温下保存或使用。
• 请勿在热源附近使用本产品，如散热器、焓调节器、火炉或其他发热   仪器（包括放大器）。
• 各类故障均应由专业维修人员进行维修，擅自拆卸将导致保修失效。

安全守则
产品描述
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中文 中文 中文 中文 中文 中文 中文

保修记录

保修卡

用户姓名 故障描述 维修日期 维修人员签字

产品型号 购买日期
经销商 用户姓名

用户地址
联系电话 电子邮件

蓝牙版本:

无线距离:

输入电压:

输出功率:

失真度:

频率响应:

信噪比:

防水等级:

5.0

≤15M

DC12V/2A

20W

＜0.1%

20Hz-20KHz

>80dB

IPX5

产 品 手 册
音箱

12V 直流电源适配器 螺丝钉塑料膨胀钉

音箱 说明书

包装内容 产品参数产品手册

无 线 组 网 音 箱

中文

MZ-511 无 线 组 网 音 箱

安装步骤

步骤2
使用附件中的螺钉将支架拧入墙壁上的安装孔。

步骤1
从产品上拆下支架，按照间距在墙上钻两个安装孔（见图A）。

注意
1.安装前请确认音箱能正常工作。2.图A中的工具不包括在内。

步骤3
将音箱安装在支架上，将其调整到您想要的角度并拧紧螺丝。

产 品 手 册

MZ-511 无 线 组 网 音 箱

1. 蓝牙与组网配对按键：长按2秒组网模式，双击进入蓝牙强制配对模式。2.音量+/下一曲键：短按下一曲，长按音量+。3.播放/暂停键：短按播放暂停。4. 音量-/上一曲键：短按上一曲，长按音量-。5.电源线接口              6. 旋钮              7. 支架

控制面板和界面
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操作指令 步骤3
蓝牙连接与断开手机连接方式：音箱连接蓝牙状态下，双击组网键至蓝灯快闪，然后打开手机蓝牙功能，搜索蓝牙音箱的名称：MZ-511，然后点击连接音箱，连上音箱后蓝灯长亮。

步骤4
播放音乐时，主机蓝灯慢闪，从机红灯长亮。

MZ-511

距离≤15m

蓝灯长亮

主机蓝灯慢闪

步骤1
接上电源，音箱会自动开机，有提示音，进入配对状态。
步骤2
首次组网配对方法：必须先选择一个音箱连上手机作为主机（不播放音乐），然后从机会自动连上主机长亮红灯，具有记忆功能，下次开机手机连上蓝牙后从机会自动连接主机。

主机

从机1

蓝灯快闪解除组网

从机2 从机3

从机红灯长亮

*断开组网模式方法：两台或多台音箱连接成功后，长按任一从机音箱  的组网键2秒至蓝灯快闪即解除组网模式，再长按2秒至红灯快闪进入  自动组网模式。

MZ-511

蓝灯长亮

主机连上手机
直线距离≤15米

直线距离≤24米

红灯长亮

主机

从机 从机连上主机
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Thank you for buying this product. Please read all safety information 
and operation instruction before using the bluetooth speaker.

• Please read and follow this instruction.
• Please keep or use at room temperature.
• Please do not use this product near heat sources such as radiators, 
   enthalpy regulators, stoves or other heat generating instruments
   (including amplifiers).
• All types of malfunction should be repaired by professional 
   maintenance staff, disassemble without permission will void the  
   warranty.

SAFETY INSTRUCTIONS

MZ-511

Wireless Networking Speaker

MZ-511

Wireless Networking Speaker

English

PACKAGE CONTENTS

English

PARAMETER

English

Bluetooth version:

Wireless distance:

Input voltage:

Output power:

Distortion:

Frequency range:

SNR:

Waterproof level:

5.0

≤15M

DC12V/2A

20W

＜0.1%

20Hz-20KHz

>80dB

IPX5

OPERATION INSTRUCTION

SPEAKER CONTROL PANEL AND PORTS

PRODUCT MANUAL

English

Support InformationINSTALLATION DIAGRAM

English English

Step 3

Install the speaker on the bracket, 
adjust it to your desired angle and 
tighten the screw.

Note:
1. Please confirm the speaker can
    work normally before installing.
2. Tools in Figure A are not included.

Remove the bracket from the 
product and drill two mounting 
holes in the wall spaced apart 
(see Figure A).

Step 1

Step 2

Screw the bracket to the mounting 
holes on the wall with the screws
in the accessories.

Speaker

12V DC
Power Adapter

ScrewPlastic Expansion 
Nail

Speaker User manual

DIMENSIONS

Product Manual

English

MZ-511

Wireless Networking Speaker

PRODUCT MANUAL

1. Networking Key: Long press for 2 seconds switch to the Main or Aux. 
    working mode.

2. Volume +/ Next track Button: short press the next track, long press 

    the volume +.
3. Play/Pause key: Short press to pause the play.
4. Volume-/Previous Button: short press the previous song, long press 
    the volume-.
5. Power cord port       6. Knob       7. Bracket 
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Step 1
Bluetooth connection with one speaker:
Power on the speaker via connect to the power supply, the blue indicator
flashes. Turn on the mobile phone Bluetooth to search for "MZ-511" and 
connect with it. 
(Note: If the red indicator flashes after the speaker powered on, long 
press the networking key to switch to the blue indicator flashing. 
Bluetooth can only be connected when the blue indicator flashes)
                          

MZ-511

Distance≤15m

Blue light is always on

Step 3
When multiple speakers successfully enter the networking mode, the 
blue indicator light of the Main speaker flashes slowly, and the red 
indicator light of the Aux. speakers are always on.

The blue light of the Main unit 
flashes slowly

Aux. machine red light is always on

Main

Aux. 1

The blue light flashes quickly to cancel the network

Aux. 2 Aux. 3

English

Need further help, you can contact us by
A. Service E-mail: inwa_support@innosystemtech.com
B. Or contact us on Amazon
  1. Go to Your Orders.
  2. Find your order in the list.
  3. Select Problem with order.
  4. Choose your topic from list displayed. Select Contact seller.

Network pairing with Multiple speakers:
After finish with step 1, you have Bluetooth connected one speaker
(Main) with your mobile phone, power on the other speakers(Aux.), 
and they will auto pair with the Main speaker when their indicator 
lights are in red.
(Note: If the indicator of Aux. speaker does not show red after they 
powered on, Please long press the networking key to switch to red)

Step 2

MZ-511

Blue light is always on

Main speaker connect
to mobile phone

Straight line distance≤15M

Steady red light

Main

Aux.
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*Disconenct network mode method: After two of more speakers are
  sucessfully connected, Long press the networking key for any Aux. 
  speaker until the blue light flashs quickly to disconnect the Aux. 
  speaker from network mode.

UK REP

GOAL REACH CONSULTING LTD
OFFICE 1029 3 HARDMAN STREET 10TH

FLOOR, SPINNINGFIELDS MANCHESTER,
UK M3 3HF

We simply act as UK representative for cross-border sellers, and are not 
manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 
manufacture/import/sale of the product. 
Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 
the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 
manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST UK 20230424000006 goalservice@hotmail.com

EU REP

SUCCESS COURIER SL
CALLE RIO TORMES NUM.1, PLANTA 1, 
DERECHA , OFICINA 3,Fuenlabrada,
Madrid, 28947 Spain

We simply act as EU representative for cross-border sellers, and are not 
manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 
manufacture/import/sale of the product. 
Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 
the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 
manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST_EU_20230424000022 successservice2@hotmail.com


